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استان فارساستان فارس
اقلید

لزوم راه اندازی صنایع تبدیلی 
مرتبط با لوبیا در اقلید

  شهرستان اقلید رتبه نخست تولید لوبیا 
در کشور

 
 ۱۴ از  بیش  است  معتقد  اقلید  کشاورزی  جهاد  مدیر 
هزار هکتار زمین در این شهرستان زیر کشت لوبیاست 
ولی  دارد  نظر  این  از  را  کشور  و  فارس  اول  رتبه  و 
متناسب با این توان، صنایع تبدیلی این محصول در اقلید 

راه اندازی نشده است.
سیدعلی آقا میرطالبی در گفت و گو با خبرنگار ایرنا 
را  استان  لوبیای  تولید  از  درصد   ۷۰ بر  افزون  افزود: 
اقلید تولید می کند؛ با اشاره به حجم انبوه تولید لوبیا و 
دیگر حبوبات در شهرستان اقلید، توسعه صنایع تبدیلی 

پیشرفته در این شهرستان را لازم دانست.
وی افزود: در حال حاضر ۳ واحد صنایع کوچک مجوز 
دار با ظرفیت  دو هزار و ۸۰۰  تن بصورت بسته بندی 
حبوبات فعالیت می کنند که فقط ۵۰۰ تن آن فعال و 

بقیه ظرفیت به صورت نیمه فعال است.
صورت  به  واحد   ۹ تعداد  همچنین  داد:  ادامه  وی 
اخذ  بدون  تن   ۷۰۰ و  هزار  دو  ظرفیت  با  کارگاهی 

مجوز به بسته بندی حبوبات می پردازند.
صنایع  توسعه  برای  سرمایه گذاران  و  مسئولین  از  وی 
تبدیلی مرتبط با این محصول در شهرستان اقلید تقاضای 

همکاری و مساعدت کرد.
الگوی مناسب کشت

مدیر جهاد کشاورزی اقلید همچنین گفت: کشت لوبیا 
در این شهرستان به عنوان یک الگوی کشت مناسب 
از  مطلوب شدن شرایط جوی  با  آن  است که کاشت 
اواخر  ماه در  با گذشت ۴  ماه آغاز شد و  اردیبهشت 

شهریور و اوایل مهرماه برداشت می شود.
میرطالبی با بیان اینکه در چند سال اخیر کشاورزان این 
از  بیشتری  انگیزه  حبوبات  به کشت  نسبت  شهرستان 
خود نشان داده اند افزود: کاشت این محصول در مقایسه 
یافته  افزایش  درصد   ۴۰ حدود  گذشته  زراعی  سال  با 
است که از دلایل آن می توان صرفه  اقتصادی بالای 
این محصول، کوتاه بودن طول دوره رشد و شرایط آب 

و هوایی مطلوب کشت آن نام برد.
وی با اشاره به کاشت انواع مختلف لوبیا در شهرستان 
صالح،  و  تلاش  قرمز،  لوبیا  چیتی،  محلی،  ارقام  شامل 
شرکت های  و  تحقیقاتی  مراکز  حضور  با  افزود: 
غفار،  چون  جدیدی  رقم های  بذر،  تولیدکننده  مختلف 
کوشا، صدری نیز توسط مراکز تحقیقاتی و کشاورزان 
کشاورزان  بذری  سبد  به  و  کشت  اخیر  سال های  در 

شهرستان افزوده شده است.

جهرم

رئیس اداره صمت جهرم خبرداد:

برخورد با توزیع کنندگان ماسک  
خارجی قاچاق در جهرم

 
جهرم  شهرستان  تجارت  و  معدن  اداره صنعت،  رئیس 
قاچاق  خارجی  ماسک های  توزیع کنندگان  با  گفت: 

)چینی( در جهرم برخورد خواهد شد.
جهرم  در  مهر  خبرنگار  با  گفت وگو  در  اتحاد  بهنام 
در  ماسک  عدد  هزار   ۵۰ روزانه  تولید  داشت:  اظهار 
جهرم حقیقت دارد و قابل اثبات است مجموعه دانشگاه 
در  توزیع  برای  ماسک  به  نیاز  اگر  پزشکی  علوم 
داروخانه ها دارد اعلام کند تا در اختیارشان قرار دهیم.

جانب  مسائل  بیان  در  مسئولین  اینکه  این  بیان  با  وی 
هیچ گونه  امروز  تا  گفت:  کنند،  رعایت  را  انصاف 
سهمیه ماسک با قیمت مصوب دولتی در اختیار جهرم 

و حتی استان فارس قرار نگرفته است.
جهرم  شهرستان  تجارت  و  معدن  اداره صنعت،  رئیس 
ادامه داد: کارگاه های مختلفی در جهرم در حال تولید 
ماسک هستند و روزانه توان تولید ۷۰ هزار عدد ماسک 

سه لایه در جهرم وجود دارد.
وزارت  میان  تفاهم نامه  یک  اینکه  به  اشاره  با  اتحاد 
صمت و بسیج اصناف کشور برای تأمین پارچه تولید 
منظور  همین  به  کرد:  بیان  است،  شده  منعقد  ماسک 
واحدهای کارگاهی تولید ماسک در جهرم در صورت 

اصناف  بسیج  به  مراجعه  با  می توانند  پارچه  به  نیاز 
با  را  ماسک  تولید  برای  نیاز  مورد  پارچه  شهرستان، 

قیمت پایین )مصوب( دریافت کنند.
وی تأکید کرد: با توزیع کنندگان ماسک های خارجی 
ضمن  و  می شود  برخورد  جهرم  در  )چینی(  قاچاق 
جمع آوری آن ماسک ها، پرونده آنان به مراجع قضائی 

ارسال خواهد شد.
در  که  کرد  درخواست  شهروندان  از  پایان  در  اتحاد 
صورت مشاهده هرگونه تخلف با شماره ۱۲۴ گزارش 

دهند.

نیریز

اولین طرح ترکیب گوسفند پرتولید 
نی ریز، کلید خورد

جهاد  مدیریت  دامی  تولیدات  بهبود  اداره  سرپرست 
طرح  اولین  شروع  از  نی ریز  شهرستان  کشاورزی 
ترکیب گوسفند پرتولید سال جاری در نی ریز به تعداد 

۲۰۰ رأس خبر داد.
به گزارش روزنامه طلوع به نقل از روابط عمومی جهاد 
اجرای  ادامه  در  گفت:  قرایی  علی  نی ریز،  کشاورزی 
که  لاپاراسکوپی  روش  به  مصنوعی  تلقیح  طرح های 
است  شده  شروع  نی ریز  شهرستان  در   ۱۳۹۷ سال  از 
از  رأس   ۲۰۰ تعداد  امسال  شهریورماه  دهم  تاریخ  در 
گوسفندان محلی در گله ارژنگ ترابی، با نژاد رومانف 

به روش لاپاراسکوی تلقیح مصنوعی شدند.
در  طرح  ساله  دو  تجربه  به  توجه  با  کرد:  تأکید  او 
شهرستان، این روش در صورتی موفق خواهد بود که 
این  غیر  در  شود  انجام  بسته  جایگاه  در  دام  نگهداری 
به  اشاره  با  شد.قرایی  نخواهد  حاصل  نتیجه ای  صورت 
اینکه نی ریز شهرستان پیشرو در اجرای طرح ترکیب 
گوسفند پرتولید استان فارس است، بیان کرد هدف از 
اجرای طرح تلاقی گوسفند محلی با اسپرم نژاد رومانف 
داشتی  گوسفند  تولید  افزایش  لاپاراسکوپی،  روش  به 
است که نتیجه آن بره های متولد شده با پنجاه درصد 

خلوص پدری و پنجاه درصد خلوص مادری است.
برای ۷۵۰  این  از  قبل  تا  یادآور شد: طرح مذکور  او 
رأس گوسفند، به طور کامل در نی ریز اجرا شده است 
که در پدیده ای نادر حتی ۴ قلوزایی را نیز برای اولین 

بار در شهرستان شاهد بوده ایم.

 افتتاح اقامتگاه بوم گردی 
در بختگان

با  بختگان  ملی  پارک  در  بوم گردی  اقامتگاه  یک 
ظرفیت اقامتی ۲۵ نفر به بهره برداری رسید.

به گزارش گروه استان های باشگاه خبرنگاران جوان از 
شیراز، مؤید محسن نژاد معاون گردشگری استان فارس 
ملی  پارک  در  بوم گردی  اقامتگاه  واحد  یک  گفت: 
بختگان با زیربنای ۷۰۰ مترمربع با ظرفیت اقامت ۲۵ 

نفر به بهره برداری رسید.
و  میلیارد  هفت  اقامتگاه  این  ساخت  برای  افزود:  او 
۶۰۰ میلیون ریال از محل بانک توسعه تعاون و آورده 

سرمایه گذار هزینه شده است.
گردشگری،  طرح  این  افتتاح  با  محسن نژاد؛  گفته  به 

برای پنج نفر به صورت مستقیم اشتغال زایی شده است.

قیروکارزین

فرمانده بسیج تخصصی اقشار فارس:

 قرارگاه رصد امنیت غذایی
 در قیروکارزین تشکیل می شود

فرمانده بسیج تخصصی اقشار استان فارس با بیان اینکه 
تشکیل  قیروکارزین  در  غذایی  امنیت  رصد  قرارگاه 
می شود، گفت: این قرار گاه با محوریت ناحیه مقاومت 
شهرستان  کشاورزی  جهاد  مدیریت  و  سپاه  بسیج 

قیروکارزین به ایفای نقش خواهد پرداخت.
به گزارش روزنامه طلوع به نقل از روابط عمومی حوزه 
مدیریت جهاد کشاورزی شهرستان قیروکارزین، حبیب 
زارع در یک نشست هماهنگی در ناحیه مقاومت سپاه 
این شهرستان تصریح کرد: قرارگاه رصد امنیت غذایی 
با حضور تمامی نهادهای مرتبط با بخش کشاورزی به 
منظور سیاست گذاری های محلی برای جهش تولید در 
شهرستان  در  موانع  رفع  و  اهداف  تبیین  و  کشاورزی 

فعال خواهد بود.
و  گندم  مانند  اساسی  محصولات  پایش  وی؛  گفته  به 
منظور  به  قرمز  گوشت  تولید  موضوع  در  سبک  دام 
جلوگیری از قاچاق این تولیدات راهبردی به خارج از 
کشور از دیگر مواردی است که به لحاظ اهمیت آن 
در تأمین غذایی جامعه در قرارگاه رصد امنیت غذایی 

دنبال خواهد شد.
اینکه  بیان  با  فارس  استان  بسیج  ارشد  فرمانده  این 
بسیج  و  سپاه  کمک  موضوع  بر  رهبری  معظم  مقام 
افزایش  و  هم افزایی  منظور  به  اجرایی  دستگاه های  به 
منظور  همین  به  کرد:  اظهار  دارند،  تأکید  تعاملات 
و  کشاورزی  مهندسین  بسیج  ظرفیت  از  استفاده  با 
در  کشاورز  با  همگام  بسیج  ملی  طرح  طبیعی  منابع 

قیروکارزین نیز انجام می شود.

کشاورزان  هدایت  اصلی  رسالت  اینکه  بیان  با  زراع 
برای تحقق نهضت جهش تولید محصولات کشاورزی 
به  بسیج  تأکید کرد:  است،  بر عهده جهاد کشاورزی 
بنا  صرفاً  و  نیست  کاری  موازی  دنبال  به  عنوان  هیچ 
برای جهاد  را  توانمند  انسانی متخصص و  نیروی  دارد 

کشاورزی به خط و آماده به کار کند.

استان بوشهراستان بوشهر

 ۸ میلیارد ریال کالای قاچاق
 در استان بوشهر کشف شد

 
 

انتظامی استان بوشهر از اجرای طرح مقابله  جانشین فرمانده 
دستگاه   ۶ این طرح  اجرای  در  و گفت:  داد  خبر  قاچاق  با 
انواع  ریال  میلیارد   ۸.۳ حامل  شوتی  تندرو  سواری  خودرو 
استان  دیر  شهرستان  خروجی  درمحورهای  قاچاق  کالای 

بوشهر توقیف شد.
حیدر  سرهنگ  دیر،  بندر  از  تسنیم  خبرگزاری  گزارش  به 
سوسنی در جمع خبرنگاران در بندر دیر با تأکید بر مقابله 
با کالای قاچاق اظهار داشت: یکی از محورهای مهم تحقق 
جهش تولید و سیاست های اقتصاد مقاومتی، مقابله با قاچاق 
کالا است که این مهم در اولویت برنامه های نیروی انتظامی 

قرار دارد.
وی از رصد شبانه روزی مقابله با قاچاق خبر داد و بیان کرد: 
تمام محورها و مناطق مختلف استان بوشهر در راستای مقابله 
با قاچاق کالا برای قاچاقچیان ناامن است چراکه این مناطق 

همواره در رصد نیروی انتظامی قرار دارد.
راه اندازی  به  اشاره  با  بوشهر  استان  انتظامی  فرمانده  جانشین 
افزود:  قاچاق  کالای  با  مقابله  برای  نامحسوس  گشت های 
گشت های  راه اندازی  امکانات،  تمامی  از  بهره گیری  با 
نامحسوس، افزایش واحدهای گشتی و تمرکز بر نقاط جرم 
خیز، مبارزه با قاچاق کالا و ارز را به عنوان یک اولویت از 

ابتدای امسال تشدید کرده است.
سرهنگ سوسنی از اجرای طرح مقابله با قاچاق در محورهای 
آن  انتظامی  مأموران  گفت:  و  داد  خبر  دیر  بندر  خروجی 
فرماندهی طی یک عملیات هماهنگ در 24 ساعت گذشته 
برای  را  مسیر  دیر  شهرستان   محورهای خروجی  کنترل  با 

قاچاقچیان کالا ناامن کردند.

 ۶۶۰۰ هزار دانش آموز بوشهری
  در انتظار دریافت 
تجهیزات آموزشی

 
 ۶۰۰ و  هزار   ۶ نیاز  از  بوشهر  استان  امداد  کمیته  مدیرکل 
دانش آموز تحت پوشش این نهاد به تجهیزات آموزشی مانند 

تبلت خبر داد.
به گزارش ایسنا احمد لطفی در جمع خبرنگاران در بوشهر 
اظهار کرد: با توجه به این که امسال بخش عمده ای از مدارس 
سراسر استان بوشهر به شکل غیرحضوری و از طریق آموزش 
که  است  نیاز  می شود،  انجام  مجازی  شبکه های  فضای  در 

زیرساخت های لازم نیز تأمین گردد. 
وی افزود: از آنجا که کمیته امداد برای رفع بخش عمده ای 
و  خیر  افراد  توان  از  حمایت،  تحت  جامعه  مشکلات  از 
به  می کند  استفاده  حقوقی  و  حقیقی  بخش  دو  در  نیکوکار 
دنبال این هستیم که از این پتانسیل در جهت تأمین نیازهای 

دانش آموزان تحت پوشش استفاده کنیم.
در  که  آنجا  از  کرد:  تصریح  بوشهر  امداد  کمیته  مدیرکل 
از شهرستان های استان حضور دانش آموزان به شکل  بخشی 
محدود و دو روز در هفته در مدارس پیش بینی شده، نیاز است 
که تجهیزاتی از قبیل پوشاک، کیف و کفش و نوشت افزار 

آنها نیز تأمین گردد.
گذشته  هفته  مصوبات  از  یکی  که  این  اعلام  با  لطفی 
تأمین تبلت برای  استان بوشهر،  شورای آموزش و پرورش 
دانش آموزان تحت پوشش کمیته امداد بوده است، ادامه داد: 
در کنار تأمین پوشاک، کیف و کفش برای ۶ هزار و ۶۰۰ 
بوشهر،  استان  سراسر  در  نهاد  این  پوشش  تحت  دانش آموز 
برای  تبلت  میزان  همین  به  خیرین  با کمک  که  است  نیاز 
طریق  از  آنها  آموزش  موضوع  تا  شود  تأمین  دانش آموزان 

فضای مجازی با اختلال مواجه نشود.
وی با اعلام اینکه امسال شور عاطفه ها از ۱۵ شهریور تا ۱۵ 
مهرماه در استان بوشهر برگزار می شود، گفت: به دلیل این 
مواجه  استان  در سطح  انتشار ویروس کرونا  با موضوع  که 
هستیم، پایگاه ثابت برای جمع آوری کمک های مردمی برپا 
نمی کنیم بلکه از طریق مراکز نیکوکاری مستقر در مساجد 
محلات شهری و روستایی و دفاتر ۱۹ گانه این نهاد در سطح 

دانش آموزان  به  مردمی  کمک های  دریافت  آماده  و  استان 
تحت پوشش هستیم.

 

استان هرمزگاناستان هرمزگان
رئیس انجمن ملی خرمای ایران:

 خرما افزایش قیمت زیادی
 نداشته است

ممنوعیت صادرات ضرر بزرگی بود

 
صادرات  ممنوعیت  گفت:  ایران  خرمای  ملی  انجمن  رئیس 
خرمای  صنعت  برای  را  بزرگی  بسیار  زیان  و  ضرر  خرما 
از  را  بازارهای هدفمان  از  بسیاری  ما  بار آورد و  به  کشور 

دست دادیم که امیدوارم این مسئله دیگر تکرار نشود.
محسن رشید فرخی در گفت وگو با ایسنا در هرمزگان، اظهار 
و  موجود  تورم  به  توجه  با  خرما  محصول  کرد: خوشبختانه 
نسبت به سایر اقلام افزایش قیمت زیادی در مقایسه با سال 

گذشته نداشته است.
وی افزود: خرما محصولی ملی است و همچون خودرو، ارز 
و نهادهای کشاورزی در قیمت گذاری خرما نیز باید رعایت 
قابل خرید  باید  محصول  این  که  هرچند  شود  لحاظ  انصاف 

برای مصرف کننده نیز باشد.
ما  مشکلات  کرد:  تصریح  ایران  خرمای  ملی  انجمن  رئیس 
و خود  خارجی  تحریم های  بخش  دو  به  در حوزه صادرات 
تحریمی تقسیم می شوند، به نظر می رسد گاهی خودتحریمی 
از تحریم های خارجی بیشتر است. ممنوعیت صادرات خرما 
ضرر و زیان بسیار بزرگی را برای صنعت خرمای کشور به 
بار آورد و ما بسیاری از بازارهای هدفمان را از دست دادیم 
که امیدوارم این مسئله دیگر تکرار نشود و البته دولت نیز 
موانع  داده که در سال پیش رو در جهت رفع  قول مساعد 

صادرات قدم های خوبی بردارد.
بیشترین مشکلات  تحریم ها  داد: درزمینه  ادامه  فرخی  رشید 
ما شامل برگشت ارز و حمل ونقل است، با بالا رفتن قیمت 
حمل ونقل  درزمینه  ما  مشکلات  تحریم ها  افزایش  و  ارز 
افزایش یافته و همین مسئله قدرت رقابت ما را در بازارهای 
کشتیرانی  با  ابتدا  این خصوص  در  است.  کرده  کم  جهانی 
انجام  مذاکراتی  موانع صادرات  رفع  برای  اسلامی  جمهوری 
داده ایم درزمینه برگشت ارز نیز، کشور دچار تحریم است و 
صادرکننده ها به عنوان سربازان خط مقدم این جبهه در حال 

جنگ هستند تا شاهد برداشتن تحریم های ظالمانه باشیم.
که  کشور  صادرکننده های  تمام  از  کرد:  خاطرنشان  وی 
علی رغم مشکلات موجود با غیرت کار کردند تا این کشتی 
قدردانی  و  تشکر  دهد  ادامه  مسیر خود  به  و  ننشیند  به گل 

می کنم.
رئیس انجمن ملی خرمای ایران در پایان گفت: امسال حدود 
عدد  که  داشته ایم  خرما  تولید  تن  هزار   ۲۰۰ و  یک میلیون 
بسیار خوبی است و پیش بینی می شود تا پایان سال افزایش 

تولید خوبی نسبت به سال گذشته داشته باشیم.

 طرح احضار شبانه کارکنان 
یگان حفاظت بنادر شرق 

هرمزگان به اجرا درآمد
مدیر اداره بنادر و دریانوردی شهید باهنر از اجرای طرح 

احضار شبانه کارکنان یگان حفاظت و حضور کلیه پرسنل 
در این طرح خبر داد و گفت: اجرای این فراخوان با هدف 
ارتقای توان بازدارندگی نیروها در مواجهه و مقابله با شرایط 

خاص صورت گرفت.
به گزارش روزنامه طلوع به نقل از روابط عمومی اداره کل 
با  حسینی  محمد  رضا  حمید  هرمزگان؛  دریانوردی  و  بنادر 
تأکید بر اینکه نیروهای یگان حفاظت در بنادر سرمایه های 
برقراری  نظم،  ایجاد  راستای  در  تلاش  با  که  هستند  انسانی 
قانون و برخورد با متخلفان از یک سو و دادن ضمانت معنوی 
سوی  از  مردم  های  دارای  و  انفال  از  و صیانت  ذینفعان  به 
در  اظهارداشت:  آفرینی شده اند،  اعتماد  و  اتکا  باعث  دیگر 
سایه تلاش و فعالیت شبانه روزی و چشمان همیشه بیدار این 
ایمن ترین  عنوان  به  بنادر  امروز   است که  کارکنان خدوم 
اماکن نگهداری کالا از سوی تجار و سرمایه گذاران قلمداد و 

فعالیت های اقتصادی و تجاری در بنادر رونق دارد.
به منظور  با هنر گفت:   بنادر و دریانورد شهید  اداره  مدیر 
با حوادث  نیروها در مواجهه   این  بازدارندگی  ارتقای توان 
غیرمترقبه و مقابله با مواقع اضطراری نظیر حمله های مسلحانه، 
آشوب و اغتشاش اجرای طرح احضار کارکنان یگان حفاظت 

دو بندر شهید باهنر و حقانی در دستور کار قرار گرفت.
وی در تشریح این طرح که شب گذشته در بندر شهید حقانی 

اجرا شد بیان داشت: آنچه بعنوان مبنا مدنظر بود سرعت عمل 
از  تماس  دریافت  زمان  از  کارکنان  حضور  زمان  مدت  و 
هرنقطه ای که حضور داشتند به محل خدمت و قرار گرفتن 

در مسئولیت از پیش تعیین شده براساس رخداد بود.

استان خوزستاناستان خوزستان

اهواز
استاندار خوزستان خبر داد:

استانداری برای اجرای طرح های 
 فاضلاب در مناطق کم برخوردار 

 به شهرداری اهواز 
     کمک خواهد کرد

منظور  به  خوزستان  استانداری  گفت:  خوزستان  استاندار 
برخوردار  کم  مناطق  در  فاضلاب  شبکه  اجرای  در  تسریع 

اهواز به شهرداری اهواز کمک خواهد کرد.
به گزارش خبرنگار برنا از اهواز، غلامرضا شریعتی در پایان 
با  که  اهواز  برخوردار  کم  مناطق  مشکلات  بررسی  نشست 
برگزار  استانداری خوزستان  استانی در محل  حضور مدیران 
شد، اظهار کرد: در این نشست تفاهمی که شهرداری اهواز 
با قرارگاه خاتم الانبیا )ص( منعقد نموده بود و هماهنگی های 
مربوط به اولویت سنجی و نیازسنجی مناطق مطرح شد، مورد 

بررسی قرار گرفت.
کم  مناطق  در  خوبی  اقدامات  امروز  تا  اینکه  بیان  با  او 
برخوردار در بخش فاضلاب صورت گرفته است، گفت: بنا 
نماییم  تکمیل  مناطق  این  در  را  فاضلاب  شبکه  اجرای  شد 
اهواز  شهرداری  به  استانداری  هم  کمکی  شد  قرار  همچنین 

برای این امر داشته باشد.

استان کهگیلویه و بویراحمداستان کهگیلویه و بویراحمد
 

دهدشت

انتقاد نماینده کهگیلویه از روند 
 لاک پشتی پروژه انتقال آب

 به شش هزار هکتار اراضی دیم 
دهدشت غربی

 
 

بویراحمد  و  کهگیلویه  گانه  چهار  شهرستان های  نماینده 
دیم  اراضی  به  مارون  انتقال آب  پروژه  از روند لاک پشتی 

دهدشت غربی انتقاد کرد.
پیش  سال   13 یاسوج،  از  تسنیم  خبرگزاری  گزارش  به 
پروژه انتقال آب مارون )ایدنک( به 6 هزار هکتار اراضی 
کشاورزی دیم دهدشت کلنگ زنی شد و هم اکنون تنها 25 

درصد پیشرفت فیزیکی دارد.
تکمیل و بهره برداری از این پروژه 6 هزار هکتار از اراضی 
دیم دهدشت غربی را به صورت آبیاری تحت فشار و تقلی 
در  عظیم  تحولی  شک  بدون  و  می دهد  قرار  پوشش  تحت 

توسعه بخش کشاورزی و ایجاد اشتغال ایجاد می کند.
نماینده  موحد  محمد  سید  والمسلمین  حجت الاسلام 
مجلس  در  چرام  و  لنده  بهمئی،  کهگیلویه،  شهرستان های 
آب  انتقال  پروژه  اجرایی  روند  می گوید:  اسلامی  شورای 
مارون به اراضی دیم دهدشت غربی رضایت بخش نیست و 

باید در این زمینه متولیان امر چاره اندیشی کنند.
وی با اشاره به اینکه گذشت 13 سال از آغاز اجرایی یک 
کننده  نگران  فیزیکی  پیشرفت  درصد   25 داشتن  و  پروژه 
است، افزود: در صورت ادامه این روند، 20 سال دیگر باید 
شاهد تکمیل و بهره برداری و در واقع بهره مندی مردم باشیم.

رئیس دانشگاه صنعتی شهدای هویزه گفت: نیم سال تحصیلی جدید از یکم 
مهرماه در این دانشگاه آغاز می شود.

ابراهیم  اهواز،  از  جوان  خبرنگاران  باشگاه  استان های  گروه  گزارش  به 
فرشیدی رئیس دانشگاه صنعتی شهدای هویزه گفت: نیم سال تحصیلی جدید 
از یکم مهرماه آغاز می شود و آموزش نیز مانند ترم گذشته برای درس های 

علمی و نظری مجازی خواهد بود و خوابگاه ها بازگشایی نمی شوند.
او افزود: در آموزش درس های عملی، دانشگاه جزو اولین دانشگاه ها بود 
از  نیز  ترم  این  در  و  داد  ارائه  نظری  به صورت  را  عملی  که درس های 

آزمایشگاه ها و کارگاه ها برای ارائه درس های علمی استفاده خواهیم کرد. 
می کند  پیدا  حضور  آزمایشگاهی  فضای  در  استاد  داشت:  بیان  فرشیدی 
به صورت ویدئو ضبط می کند و  دانشجویان  برای  را  و توضیحات لازم 
دانشگاه صنعتی  رئیس  می دهد.  قرار  آن ها  اختیار  در  مجازی  به صورت 
تا  دادیم  اطلاع  آموزشی  گروه های  مدیران  به  داد:  ادامه  هویزه  شهدای 
جایی که امکان دارد و در صورتی که به تحصیل دانشجو ضربه ای وارد 
نشود، درس های عملی که نیاز به آزمایشگاه یا کارگاه دارند را برای سال 

بعد در نظر بگیرند.
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